



Protokoll till Dalheimers hus Delaktighetsråd

Tid: 13:30–15:30

Plats: Kustgatan 10

Paragrafer: §1–13

Kallade

Ledamöter

Kjell Emanuelsson, Synskadades riksförbund (SRF)

Karin Hedén Hessling, Synskadades riksförbund (SRF) / frånvarande

Linda Karlsson, Delaktighet, handlingskraft, Rörelsefrihet (DHR)

Ansa Tammerland, Reumatikerdistriktet Göteborg / frånvarande

Ove Haugen, Hjärnkraft

Håkan Hägg – RTP / frånvarande

Kenneth Dämbäck – Funktionsrätt

Kristina Kindberg, Unga Rörelsehindrade Göteborgsklubben

Elisabeth Orrö, Dalheimers hus

Övriga närvarande

Monika Öhrn sekreterare

Underskrifter

Sekreterare

Monika Öhrn

Ordförande

Linda Karlsson

Justerande

Kenneth Dämbäck

§ 1 Mötets öppnande

§ 2 Ledamöterna presenterar sig

Vi tydliggör för alla närvarande vilka som medverkar genom en presentationsrunda.

§ 3 Val av justerare

Kenneth Dämbäck

§ 4 Genomgång av föregående mötesprotokoll

Inga synpunkter på föregående mötesprotokoll

§ 5 Fastställande av dagordningen

Dagordningen fastställs.

§ 6 Status Kustgatan

Nuläge Kustgatan 10

Vi har fått positiv respons på lokalerna i konferensplan att de är fräschare än vad besökarna förväntat sig i en evakueringslokal.

I januari månad i samband med inflytt gjordes en skydds rond med fackliga representanter. Mycket av synpunkterna som lyftes då har åtgärdats. Det som återstår är de problem som brandcellsindelning förorsakar.

Det finns problem med att det blir varmt i vissa lokaler. Rullgardiner har satts upp och dessa skyddar delvis mot värme, men de måste dras ner innan solen kommer.

DHR upplever att vägen till Dalheimers Kustgatan är ojämn och känns osäker. Det kan vara bättre att ta vägen från övergången vid Chapmans torg.

Just nu pågår uppsättning av skylten på fasaden.

Eldorado resurscenters musiksamlingar kommer att kunna genomföras i ett utrymme innanför personalmatsalen, Grottan. Iordningsställande pågår.

Terrassen i anslutning till lokalerna är i iordningsställd så den kan användas av alla i huset och konferensgäster.



Föredragningslista (nr 4)

Sammanträdesdatum: 2025-05-08

En dag i juni ska verksamheterna ha en gemensam arbetsdag för att få till de interna mötesrummen.

I Fjordskär skulle det behövas sättas upp bättre gardiner och öka trivseln. Det behövs en rullgardin till lilla fönstret.

Angöring Kustgatan

Det går trögt med frågan om angöring för färdtjänst utanför Kustgatan. Det är för lite plats för alla färdtjänstbilar som kommer vid samma tillfälle.

Garage Kustgatan

Det kommer inom kort finnas möjlighet att ringa på receptionen för att få garageporten öppnad.

Brandskyddsplan Kustgatan

Det finns ett problem med nuvarande brandskyddsplan på Kustgatan 10. Den skapar problem med höga trösklar och dörrar med dörrstängare som är svåra att öppna för personer med fysisk funktionsnedsättning.

Nya hyresgäster på Kustgatan

Föreningen RFHL har hyr lokal på Kustgatan 10 från och med 1 maj.

§ 7 Nya Dalheimers hus

Nuläge

Nu har de satt upp flagga där det står att Göteborgs stad bygger om Dalheimers hus utanför Dalheimers hus. Stadsfastigheter har skickat ut ett brev till alla grannar. Vi har vidarebefordrat brevet till våra hyresgäster.

I maj kommer det att genomföras en samgranskning av ritningarna för nya Dalheimers hus. Det är många handlingar som ska gås igenom, där de olika konsulterna granskar hur deras installationer påverkas av andras installationer och planritning. Vi ska säkerställa att våra krav på tillgänglighet och andra behov uppfylls.

Vi ser att det i vissa fall finns en motstridighet mellan tillgänglighet och brandsäkerhet, exempelvis i form av dörrar med dörrstängare som gör att personer med funktionsnedsättning inte kan öppna dörrarna. Vi har krävställt att dörrar i brandcellsgräns måste ha dörrautomatik.

§ 8 Tillgänglighet

Vi går igenom anteckningarna från föregående möte och flera punkter kvarstår. Det är viktigt att ledamöterna själva anmäler problemet med ojämnheter på trottoaren på vägen till Kustgatan 10.

Föredragningslista (nr 4)

Sammanträdesdatum: 2025-05-08

Vi håller på att åtgärda de synpunkter som inkommit, men i vissa fall gör förutsättningarna i fastigheten att det är svårt att nå hela vägen fram.

Det har inkommit en synpunkt på tillgängligheten, bland annat vad gäller att det saknas tröskelramp på ett ställe. Vi har även meddelat att det inte går att få det perfekt i en evakueringslokal, men vi gör vårt bästa.

§ 9 Beslut donationsmedel

Donationsstyrelsen har beviljat medel till:

- Kulturevenemang och hälsoföreläsningar. Det har även beviljats medel så vi kan ha evenemang i samverkan med föreningarna.
- Möbler i restaurangen ska rekonditioneras och vi har beviljats medel för att påbörja det arbetet. De nya möblerna medverkar till att skapa bättre ljudmiljö.
- Cocoon, en stol för avkoppling som kan placeras i foajén.

Ledamöterna föreslår att vi ansöker om donationsmedel för att få köpa in en portabel lift, så att alla kan ta sig i och ur Cocoon?

§ 10 Aktuell i våra verksamheter

Funktionsrätt – Funktionsrätt planerar att genomföra ett informationsmöte mellan västtrafik och Göteborgs spårvägar med dialog om tillgänglighet. Det kommer att finnas möjlighet att ställa frågor och berätta om egenupplevda händelser. Funktionsrätt håller på att ta fram ett material som handlar om arbetsgivarskap för föreningar, det vill säga hur det är att vara arbetsgivare i den ideella sektorn.

SRF – Det som börjar rulla i gång är arbetsgrupper som jobbar mot myndigheter och medlemmar. Det finns en färdtjänstgrupp, digitaliseringsgrupp, tillgänglighetsgrupp, fritidsgrupp.

DHR – De har varit mycket på kusten under mars och april. De har även en klubbstuga i Frölunda vid Välen som de nyttjar när de har större aktiviteter. De har köpt in två manuella liftar, en till kansliet och en till Välen. Deras medlemmar har fått ökat behov av att använda lift.

Unga rörelsehindrade – De har ett fortsatt samarbete med DHR och RBU, där de lyfter frågan om att medlemmarna blir av med assistanstimmar eller helt förlorar assistansen. LaSse brukarstöd är inbjudna. De ska därefter sammanställa det och skicka in till fria ord.

Hjärnkraft – Vårterminen går mot sitt slut, men de håller på längre än vanligt då de kom i gång senare. En samtalsgrupp kör i gång 27 maj och in i juni vid fyra tillfällen. De har haft mingel med socionomstudenter på GU. Det ska genomföra en bussresa till Läckö slott.



Föredragningslista (nr 4)

Sammanträdesdatum: 2025-05-08

Förvaltningen för funktionsstöd – Just nu är det mycket fokus på barn och unga och förebyggande insatser. Det ska finnas insatser som inte kräver behovsprövning. Vi har ett pilotprojekt med metodstöd som avslutas nästa månad. Det riktar sig till barn mellan 2–6 år som BVC har tipsat om.

Just nu pågår ett arvsfonsprojekt för att skapa träffpunkt för äldre personer med funktionsnedsättning. Vi har även fått uppdraget att jobba med personer som är ofrivilligt ensamma.

§ 11 Övriga frågor

Inga övriga frågor